

## IBS CARGO *informiert zum Thema*



### BÜCHERSAMMELVERKEHR aus Großbritannien

Aus gegebenem Anlass möchten wir Sie informieren, dass wir aufgrund starker Volumeneinbrüche die Verladungen ab unserem Partner Terminal in Großbritannien **temporär** auf 3 Abfahrten pro Woche beschränken:

- ⇒ DIENSTAGS
- ⇒ DONNERSTAGS
- ⇒ FREITAGS

Die Erfassung, Bündelung und Übergabe an die Bücherwagendienste, Paketdienste und Speditionsdienstleister erfolgt unverändert taggleich.

Wir danken Ihnen für Ihr Verständnis und hoffen, so bald wie möglich zur gewohnten Abfahrtsfrequenz zurückkehren zu können. Wir informieren über unsere Website [www.ibs-logistics.de/coronavirus](http://www.ibs-logistics.de/coronavirus)

Bleiben Sie gesund!

## IBS CARGO *informs about*



### BOOK CONSOLIDATION SERVICES

According to the actual Coronavirus (Covid-19) crisis management, we would like to inform you that we are forced to reduce the number of departures from our partner terminal in the UK to 3 per week, temporarily:

- ⇒ TUESDAYS,
- ⇒ THURSDAYS.
- ⇒ FRIDAYS.

All services, like recording of parcels, bundling and despatch to / via „Bücherwagendienst“ as well as parcel-, courier-, and express services will be provided in the quality and same day:

We thank you for your understanding and hope to get back to normal daily departures as soon as possible. For more information, please visit our website [ibs-logistics.de/coronavirus](http://ibs-logistics.de/coronavirus)

STAY HEALTHY!